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z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ocbrony Srodowiska i Bezpieczeistwa
Publicznego, która odbyla sig dnia 27 kwietnia 201 1r.

Porz4dek obrad:
1. Utrzymanie czystoÉci i porz4dku, poprawa estetyki solectw.
2. Transporl publiczny - omówienie warunków ze Spó1k4 dowóz dzieci do szkól.
3. Sprawy róZne.

Komisja przyjqla protokól z poprzedniego posiedzenia przy 5 glosach za.

Ad. i .
Komisja dokonala lustracji terenu gminy i kieruje do Wójta nastEpuj4ce wnioski:

I .
"--/ Komisja popiera wniosek Rady Soleckiej Wojanów Bobrów s przeprowadzenia prac

porzqdkowych - prac ziemnych, na dzialce nr 4316 w Bobrowie, z wykorzystaniem sprzetu w
postaci koparko - ladowarki.

II.
Nale2y usun4ó dzikie wysypiska imieci w szczególnoÉci w miejscach, które rzutujq na
estetykQ gminy tj :
- droga Karpniki - Bobrów.
- obok posesji P. Hafwig.
- Kostrzyca ul. Karpacka, skrót do wysypiska émieci,
- ul. Karpacka w strong kotlowni,
- droga tr-omnica - Bobrów ( skarya ),
- Wojanów - dzialka w 27 ( byla stolarnia ).
W zwiqzku z fym,2e fawisko dzikich wysypisk sig nasila, komisja wnosi o mocne
zaangaíowanie Policli oraz Zwi4zku Gmin Karkonoskich.

--/ m.
Komisja ponawia wniosek o powolanie komisji celem dokonaniu przegl4du posesji pod kqtem
przesfrzegania regulaminu utrzymania czystoSci i porz4dku w gminie.

IV.
Komisja wnosi o ustawienie dodatkowego pojemnika na Smieci przy bramie glównej na
cmentarzu w Myslakowicach.

1'd.2.
Pracownik UrzEdu Gminy Pani B. Kowalczyk Lukas przedstawila informacjQ na temat
organizacj i lokalnego transponu na terenie gminy.
Uslugi z zakresu lokalnego fanspoftu zbiorowego na terenie gminy realizowane byiy w roku
2010 na podstawie Po¡ozumienia MiEdzygminnego z dnia 1.10.2009r. oraz umowy zawartej z
miastem Jelenia Góra.
Rozliczenie dotacji za lokalny transport zbiorowy zostalo dokonane za l5-miesiEczny okres
rozliczeniowy tj. od 1.10.2009 do 31.12.201.0, w wyniku którego iloéÓ wozokilometrów
wykonanych na ferenie gminy ( za okres IV kwarlal 2009r. i rok 2010) wyniosla 325.013,4
km. Rzeczywisty koszt wozokilometra2,T4 21.lEczna wartoÉó dotacji za 15-miesigczny okres
r,r"yniosla 8s0.5 36.72 zl .

/



W roku 201 1 planowane jest wykonanie na terenie gminy Myslakowice 258.335,8
wozokilometrów. Koszt jednego wozokilometra wynosi 3,13 zl.. tr-qczna warfoÉó dotacji na
rok 201 I planowanajest na kwotq 808.5q6 zl.

Komisja w n o s i o dokonanie weryfikacji rozkladów jazdy pod k4tem wyeliminowarua
pustych przebiegów.

Ad.  3 .
Komisja wnosi o rozwaíenie moZliwoéci przeniesienia przystanku autobusowego poloZonego
przy ul Szkolnej ( obok kzyza ), ze wzglEdu na bezpieczeústwo.

Komisja wnioskuje o:
1/ naprawg, w miarq moZliwoÉci, w ramach pozimowej naprawy dróg,
ul. Daszyúskiego w Mysiakowicach,
2/ o wystq:ienie o naprawQ ul. Jeleniogórskiej w Kostrzycy ( w stronE wysypiska ),
3l o zalatanie dziu¡ na ul. Wiejskiej w Bukowcu,
4/ o zamonfowanie lustra przy wiadukcie kolejowym w Lomnicy ( wyjazd do P. Siekierscy
Trawka, Kuczaj ),

..J 5/ o zamontowanie lustra na ul. Koéciuszki w Kostrzycy.

Komisja pozytywnie opiniuje propozycjg oszczpdnoéci w oéwietleniu drogowym na terenie
gminy.

Komisja poopiera wniosek Rady Soleckiej Wojanów Bobrów w/s pozostawienia w
zasobach komunalnych lokali poloZonych w budynku nr 38 w Wojanowie.

Komisja popiera wniosek Komendanta OSP dotycz4cy zakupu samochodu poZarniczego
poniewa2 nie moZna dopuéció aby przepadly juZ pozyskane Érodki finansowe.

Pismo Pana Krzysztofa GEsiarz o likwidacje t sprzedu2 czE(;ci dzialki nr 23411 w Bukowcu -
komisja opiniuje negatywnie.

Pismo Komitetu Ochrony Przyrody Polskiej Akademii Nauk komisja przyj Ela do
wiadomoici.

-.-'/- 
Komisja zapoznala siE z nastEpuj4cymi pismami Urzgdu Gminy:
- z dnia I kwietnia br. w/s sprzedaZy czgéci dzialki nr 22111 w tr-omnicy pismo skierowane
do Pana Józefa Maroszek,
- z dniaT kwietnia br. - odpowiedzi na wnioski do protokolu nr 6/2011
- z dnia 8 kwietnia br w/s kontynuacji oznakowania ulic - komisjE nie satysfakcjonuje
odpowied2,
- z dnia 15 kwietnia br. dotyczqce rozbiórki budynku gospodarczego w D4browicy - komisja
nie jest usatysfakcjonowana odpowiedzi4 i prosi o szybkie podjEcie dzialai, gdyZ budynek
etozi zawaleniem.

c.d. komisj i  -  5.05.201 1r.

Projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi tr-omnica w zwi4zku z podjgciem
rozmów z mieszkaúcami komisja wnioskuje o wycofanie z porz4dku obrad sesji projektu
uchwaiy - wniosek przyjEto jednogloSnie.



Projekt uchwaly w sprawie wniesienia aportu do Spótki KSWiK Z.O.O Karkonoski System
Wodoci4gów i Kanalizacji z siedzib4w Bukowcu - komisja jednogloÉnie opiniuje
negatyv\¡rue.

Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia áoplaty dla odbiorców ustug z zakresu zbiorowego
zaopatzeníaw wodE i zbiorowego odprowadzania écieków realizowanych przez Spólkg
Karkonoski System Wodoci4gów i Kanalizacji w Bukowcu - komisja jednogloúnie opiniuje
pozltpvnie.

P¡otokolowala
E. Nizwald

Przewodnicz4cy Komisj i
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